

2021.10.27

KAMSTRUP AND AXIOMA METERING SETTLE INTERNATIONAL PATENT CONFLICT

KAMSTRUP UND AXIOMA METERING BEENDEN INTERNATIONALEN PATENTKONFLIKT



Kamstrup A/S (DK) and Axioma Metering UAB (LT) have from October 19, 2021 settled a patent conflict that has been ongoing for 2½ years. Kamstrup A/S, a manufacturer of ultrasonic flowmeters under the brand name Multical®, asserted in the years 2019 through 2021 some of its patents against Axioma Metering and Axioma Metering’s distributors. Axioma Metering, a manufacturer of ultrasonic flowmeters sold under the brand name Qalcosonic®, filed invalidation actions against Kamstrup’s patents.

The parties have now settled the conflict with an agreement, which has resulted in Kamstrup withdrawing all civil litigations. Correspondingly, Axioma Metering has withdrawn its invalidation actions against Kamstrup’s patents. The parties have agreed to keep the details of the settlement confidential.

Kamstrup A/S (DK) und Axioma Metering UAB (LT) haben mit Wirkung vom 19. Oktober 2021 einen seit 2½ Jahren andauernden Patentkonflikt beigelegt. Kamstrup A/S, ein Hersteller von Ultraschall-Durchflussmessern unter dem Markennamen Multical®, hat in den Jahren 2019 bis 2021 einige seiner Patente gegen Axioma Metering und gegen Vertriebspartnern von Axioma Metering geltend gemacht. Axioma Metering, ein Hersteller von Ultraschall-Durchflussmessern, die unter dem Markennamen Qalcosonic® vertrieben werden, hat Nichtigkeitsklagen gegen Kamstrups Patente eingereicht.

Die Parteien haben den Konflikt nun mit einem Vergleich beigelegt, was dazu geführt hat, dass Kamstrup alle Zivilverfahren zurückgezogen hat. Dementsprechend hat Axioma Metering seine Nichtigkeitsklagen gegen Kamstrups Patente zurückgezogen. Über die Einzelheiten des Vergleichs haben die Parteien Stillschweigen vereinbart.